

السيرة الذاتية

أولاً: المعلومات الشخصية

الاسم الرباعي واللقب : خلود علي حسين روضان العبيدي

الاختصاص العام : الجغرافية البشرية الاختصاص الدقيق : جغرافية الخدمات

التولد ومسقط الرأس : الديوانية / قادسية/ 11/5/ 1978

فصيلة الدم : +A

رقم البطاقة الوطنية : 197806284929

جواز السفر :

اسم مركز التمويل : الحسين

الحالة الاجتماعية :متزوجة ولدي اربعة اطفال

عنوان السكن : ديوانية / حي الجمعية

رقم الهاتف :

رقم الموبايل : 07832815473

البريد الالكتروني kheloud.hussien@qu.edu.iq

عنوان العمل : تدريسي في كلية الآداب- جامعة القادسية

ثانياً: الخدمة الوظيفية

تاريخ المباشرة في كلية الآداب – قسم الجغرافية / جامعة القادسية: 2003 /1/3

ثالثاً: الشهادات

البكالوريوس : 2000-2001 جامعة القادسية كلية الاداب

الماجستير 2008-2009 جامعة القادسية / كلية الاداب بموجب الامر الجامعي المرقم 8617 في 22/7/2009

الدكتوراه : 2018-2019 جامعة القادسية / كلية الاداب بموجب الامر الجامعي المرقم 5665 في 16/4/2019

رابعاً : الألقاب العلمية

حاصل على لقب مدرس مساعد بموجب الامر الجامعي المرقم 6124 في 11/5 /2010

حاصل على لقب المدرس بتاريخ 25 بموجب الامر الجامعي 10176 في 6/7 /2015

حاصل على لقب أستاذ مساعد بموجب الامر الجامعي المرقم 11376 في 21 /10 /2021

خامساً: المناصب :

سادساً : التأليف

الكتب المؤلفة هي :

سابعاً : الدراسات الأولية : مستمر بالتدريس لطلبة الدراسات الاولية

ثامناً : الدراسات العليا : مرحلة الماجستير

تاسعاً : الإشراف

طلبة الماجستير : مشرف على طالبين ماجستير

عاشراً : المناقشات

ناقشت خمسة مناقشات علمية لطلبة ماجستير ودكتوراه

أحدى عشر : التقويم العلمي : قومت اطروحة دكتوراه ورسالتين ماجستير وسبعة بحوث .

اثنتا عشر البحوث العلمية المنشورة

1) التباين المكاني لتوزيع حيوانات الماشية في قضاي الشامية والحمزة ، مجلة البحوث الجغرافية ، جامعة الكوفة

2- التباين المكاني لنسبة النوع في محافظة القادسية بحسب تعداد 1997 وتوقعاتها السكانية لعام 2017/ مجلة القادسية

3- التحليل المكاني للمشاكل التي تواجه انتاج النخيل في محافظة بابل / مجلة جامعة بابل

4- التباين المكاني للعنف ضد المرأة المتزوجة في قضا الديوانية / مجلة القادسية

5- اتجاهات معدلات النمو السكاني وتوزيعها المكاني في قضا الحلة للمدة 1987-2017

6- التباين المكاني للنمو الحضري ودوره بظاهرة السكن العشوائي في محافظة القادسية

7- كفاءة خدمات التعليم الابتدائي في قضاء الحمزة

8- التحليل المكاني للكفاءة الوظيفية لمراكز الرعاية الصحية في محافظة القادسية

9- التحليل المكاني لكفاءة الخدمات الصحية في مستشفيات محافظة القادسية

10- التحليل المكاني للنفايات الطبية وتأثيراتها البيئية في مدينة الديوانية

11- التحليل المكاني لمشاريع الاسكان الحضري ودورها في معالجة العجز السكني في محافظة القادسية

12 - تخطيط وتنمية الانتاج الزراعي في قضا الشامية

13- التباين المكاني للأمراض الانتقالية في قضاء الحمزة الشرقي

14- التحليل المكاني لخدمات الطاقة الكهربائية والآثار الصحية الناتجة عنها في مدينة الديوانية

ثلاثة عشر: المؤتمرات العلمية والندوات العلمية :

المؤتمرات العلمية التي شارك فيها :

المؤتمر الجغرافي الدولي الاول جامعة المثنى / كلية التربية في 19 / 5 / 2021

المؤتمر الدولي الأول الذي عقد في كلية الاداب جامعة القادسية عن تطبيقات GIS في العلوم الإنسانية بتاريخ 2019

المؤتمر الجغرافي لكلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية

المؤتمر الجغرافي لكلية التربية للبنات / جامعة القادسية

أربعة عشر : التشكرات

وزير التعليم (4)

رئيس الجامعة (7)

عميد الكلية (12) كتاب شكر

C.V

Firstly: personal information

Full name and surname: Kholoud Ali Hussein Rawdan Al-Obaidi

General specialty: human geography. Specific specialty: services geography

Birth and birthplace: Diwaniyah/Qadisiyah/11/5/1978

+Blood type: A

National ID number: 197806284929

: passport

Name of the financing center: Al-Hussein

Marital status: Married with four children

Residence address: Diwaniyah / Al-Jamiya district

: phone number

Mobile number: 07832815473

Email khloud.hussien@qu.edu.iq

Work title: Teaching at the College of Arts - Al-Qadisiyah University

secondly:. Job service

Date of commencement in the College of Arts - Department of Geography / University of Al-Qadisiyah: 1/3/2003

Third :. Certificates

Bachelor's degree: 2000-2001, Al-Qadisiyah University, College of Arts

Master's degree 2008-2009 Al-Qadisiyah University / College of Arts according to University Order No. 8617 of 7/22/2009

Doctorate: 2018-2019 Al-Qadisiyah University / College of Arts according to University Order No. 5665 on 4/16/2019

Fourthly :. Scientific titles

He holds the title of Assistant Lecturer according to University Order No. 6124 on .5/11/2010

He obtained the title of teacher on the 25th, pursuant to University Order No. 10176 of .7/6/2015

He holds the title of Assistant Professor according to University Order No. 11376 on .10/21/2021

:Fifth: Positions

Sixth: Authorship

:The authored books are

Seventh.: Preliminary Studies: Continuing to teach preparatory studies students

Eighth.: Postgraduate studies: Master's degree

Ninth.: Supervision

Master's students: Supervisor of two master's students

Tenth: Discussions

Five scientific discussions were held for master's and doctoral students

eleven :. Scientific evaluation: I conducted a doctoral thesis, two master's thesis, and .seven research papers

Twelve published scientific research

Spatial variation in the distribution of livestock animals in the Shamiya and Hamzah (1 districts, Journal of Geographical Research, University of Kufa

Spatial variation of the gender ratio in Al-Qadisiyah Governorate according to the -2 1997 census and its population expectations for the year 2017 / Al-Qadisiyah Magazine

Spatial analysis of the problems facing palm production in Babylon Governorate / -3 Journal of the University of Babylon

Spatial variation in violence against married women in Al-Diwaniyah District / -4 Al-Qadisiyah Magazine

Trends in population growth rates and their spatial distribution in Hilla District for the-5 period 1987-2017

*Spatial variation in urban growth and its role in the phenomenon of informal housing -6
in Al-Qadisiyah Governorate*

Efficiency of primary education services in Al-Hamza district -7

*Spatial analysis of the functional efficiency of health care centers in Al-Qadisiyah -8
Governorate*

*Spatial analysis of the efficiency of health services in hospitals in Al-Qadisiyah -9
Governorate*

*Spatial analysis of medical waste and its environmental impacts in the city of -10
Diwaniyah*

*Spatial analysis of urban housing projects and their role in addressing the -11
housing deficit in Al-Qadisiyah Governorate*

Planning and developing agricultural production in Qada Al-Shamiya - 12

Spatial variation of communicable diseases in Al-Hamzah Al-Sharqi district -13

*Spatial analysis of electrical energy services and their resulting health impacts in the -14
city of Diwaniyah*

:Thirteen: Scientific conferences and scientific seminars

:Scientific conferences in which he participated

*The First International Geographical Conference, Al-Muthanna University / College of
Education, on 5/19/2021*

*The first international conference held at the College of Arts, Al-Qadisiyah University,
.on GIS applications in the human sciences in 2019*

*Geographical Conference of the College of Basic Education / Al-Mustansiriya
University*

*Geographical Conference of the College of Education for Girls / Al-Qadisiyah
University*

Fourteen: Thank you

*(Minister of Education (4
(University President (7
Dean of the College (12) letters of thanksirst.: Personal Information*

2024